

Brief CV

中文姓名/ Name	周玥/Yue Zhou	性别/ Gender	女
职称 (Pro./Dr.)	高级工程师	国家/Country	中国
所在单位 University/Department	大庆油田有限责任公司勘探开发研究院		
研究领域 Research Area	油气藏综合地质研究		

Brief introduction of your research experience:

周玥大庆油田有限责任公司勘探开发研究院海拉尔勘探评价研究室，党员，硕士（矿产普查与勘探），05年4月毕业于大庆石油学院。07年晋中级工程师，15年晋高级工程师。

毕业以来先后从事徐深气田天然气勘探井位部署、储量评价、深层天然气勘探规划设计和海拉尔地质综合研究工作。

作为项目长负责7个公司级、6个院级项目。

获省部级奖一项，油公司一等奖一项，二等奖两项，院特等奖一项，一等奖两项，二等奖两项，三等奖两项。

多次参加国内外学术专业交流会议，发表论文19篇，其中EI9篇，独著5篇。

多次被评为优秀员工、优秀女工工作者、巾帼英雄先进个人。积极参加单位组织的义务献血（共计6次），以及各项个人及团体比赛，都取得优异成绩。

Zhou Yue, Hailaer exploration and Evaluation Research Office, Exploration and Development Research Institute of Daqing Oil Field Co. Ltd, Party member, master (mineral survey and Exploration), graduated from Daqing Petroleum Institute in April 2005. In 2007, she was rated as an intermediate engineer, and in 2015 she was named senior engineer .

Since graduation, she has been engaged in natural gas exploration well location deployment, reserve evaluation, deep gas exploration planning and design, and comprehensive geological research in Hailaer. As project director, she was responsible for 7 company level and 6 hospital level projects.

She won one provincial award, one first prize and two second prizes for oil companies, and in Research

Institute one special prize, two first prizes, two second prizes, two third prizes.

She has participated in academic and professional exchange conferences at home and abroad for many times , and published 19 papers, including 9 EI , 5 alone works.

She has been rated as outstanding employee, outstanding female worker and advanced individual of heroine for many times. Actively she participated in the voluntary blood donation organized by the unit (in total 6 times), as well as she has achieved excellent results in individual and group competitions.

*******All the columns need to be filled in.**